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Verslag openbare deel van de 190e bijeenkomst Raad FHML  
d.d. dinsdag 9 april 2024 

Aanwezig: zie presentielijst 

 
1 Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering.  
 

2a Vaststellen van de tekst van het openbare deel van het verslag van de 189e 
bijeenkomst d.d. 12 maart 2024 
- 24.0361o - d.d. 22-03-24- verslag  
 
Zie de goedgekeurde versie van het verslag met kenmerk 24.0361/Io. 
 

2b Opmerkingen naar aanleiding van het openbare deel van het verslag 
Bij agendapunt 5, zinsnede: “Er wordt overwogen om de verhoogde inzet van studentadviseurs 
deels voort te zetten en op te nemen in de integrale begroting”, worden de woorden: “verhoogde” 
en “deels” toegevoegd. 
 
Bij agendapunt 6 wordt aan de zinsnede: “..dat er ook een studentassessor en 3 studentleden 
deelnemen aan het Directie-Overleg van het Onderwijsinstituut FHML”, het aantal leden 

gecorrigeerd. 
 
3 Mededelingen decaan 
De decaan informeert de raad over de stand van zaken met betrekking tot het optimaliseren van 
de onderzoeksondersteuning aan zowel de facultaire- als de ziekenhuiszijde.  
Een situatieanalyse is uitgevoerd bij alle betrokken eenheden door P. Ringens en A. Gilsing, en is 
inmiddels afgerond. Het adviesrapport is besproken in het Bestuur Maastricht UMC+. 

Recent heeft er een terugkoppelsessie plaatsgevonden met alle betrokkenen, waarbij tevens een 
plan van aanpak is gepresenteerd. Uit de adviezen blijkt de behoefte aan één centraal loket, waar 
stapsgewijs naartoe wordt gewerkt. Het plan van aanpak richt zich in eerste instantie op drie 

prioriteiten: 
1. het organiseren van het niet WMO-plichtig onderzoek, waarvan de coördinatie wordt 

uitgevoerd door S. Kremers; 

2. optimalisatie van research datamanagement, waarvan de coördinatie wordt uitgevoerd 
door M. Joore; 

3. beheer van onderzoeksprojecten, waarvan het beheer/proces geactualiseerd dient te 
worden, met coördinatie door J. de Gooijer. 
 

Over deze ontwikkelingen zal te zijner tijd breed worden gecommuniceerd. 
 

Desgevraagd geeft de decaan aan dat ook het thesisonderzoek wordt aangepakt en dat dit 
momenteel ondergebracht is bij FHML-REC. 
 
4 Huisvesting/gebiedsontwikkeling en nieuwbouw Randwyck 
Er zijn geen mededelingen. 
 
5 Herzien Faculteitsreglement FHML 

-24.0458 – d.d. 02-04-24 – brief decaan met bijlage  
-24.0423 – d.d. 22-03-24 – brief voorzitter Raad FHML  
 
De voorzitter geeft aan dat in het voorliggende Faculteitsreglement de eerdere opmerkingen van de 
Raad FHML grotendeels zijn verwerkt. Daarnaast heeft ook juridische zaken er nog kritisch naar 
gekeken. 

 
De decaan geeft aan dat het voorstel van de raad om de vice-decaan Onderwijs als onafhankelijk 
adviseur te laten deelnemen aan het Directie-Overleg niet is doorgevoerd. Het bestuur vindt dit 
niet passend vanwege de belangrijke interactie tussen het bestuur en het Onderwijsinstituut (OI).  
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De rol van de vice-decaan Onderwijs is van belang bij het afstemmen van strategische visie en 

beleid van de faculteit, gekoppeld aan de implementatie van onderwijs. Het positioneren van de 
vice-decaan Onderwijs als voorzitter van het Directie-Overleg, kan een optimale verbinding en 

dialoog bewerkstelligen. 
De voorzitter geeft aan dat er mogelijke belangenverstrengeling kan ontstaan vanwege deze 
dubbele rol en vraagt naar de invulling van de voorzitter van het Directie-Overleg. De decaan legt 
uit dat de voorzitter van het Directie-Overleg de verbindende factor is tussen het bestuur en het 

OI. De decaan legt verder desgevraagd uit dat het OI niet te vergelijken is met een 
Onderzoeksinstituut, vanwege verschillende organisatiestructuren. Bij het OI liggen de 
verantwoordelijkheden voor het onderwijsprogramma bij de programmadirecteuren en de directeur 
van het OI heeft een overkoepelende verantwoordelijkheid, inclusief managementtaken. De 
strategie van het Onderwijs en de verbinding met het ziekenhuis vallen onder de vice-decaan 
Onderwijs.  
De raad vraagt waarom de directeur OI niet de voorzitter van het Directie-Overleg kan zijn en de 

vice-decaan als toehoorder. De decaan geeft aan dat dit de continuïteit niet bevordert en legt uit 
dat de directeur OI geen rol is, maar een functie zoals beschreven in het Faculteitsreglement. De 
bestuurssecretaris verduidelijkt dat het Directie-Overleg een afstemmingsoverleg is waar 
verschillende mensen met elk hun eigen mandaat aan deelnemen. 
 

Daarnaast heeft de raad nog een paar aanvullende opmerkingen: 

Artikel 2.1.8, lid 2. ‘De Raad van Bestuur Maastricht UMC+’, dient te zijn: ‘Raad van Bestuur 
academisch ziekenhuis Maastricht’. 
 
Artikel 2.1.8, lid 4. ‘De instelling, taken en werkwijze van het bestuur Maastricht UMC+ zijn 
vastgelegd in een separaat besluit’. Graag ontvangt de raad het betreffende document ter 
kennisgeving. 
 

Artikel 2.3.2, lid 3. Samenstelling en benoeming. De zinsnede: ‘Bij uitzondering kan hiervan 
gemotiveerd worden afgeweken’ dient op verzoek van de raad verwijderd worden. Dit geldt ook 
voor dezelfde zinsnede in andere artikelen in het voorliggende reglement.  
 
In paragraaf 2.6: ‘De Examencommissies’. Hierbij dient een artikel over onverenigbare rollen en 
functies te worden toegevoegd.   
 

6 Selectiecriteria bachelor Geneeskunde academisch jaar 2025-2026 
-24.0792 – d.d. 09-04-24 – nota Selectie Commissie Geneeskunde (SCG) met bijlage  

-24.0793 – d.d. 02-04-24 – brief voorzitter Opleidingscommissie Geneeskunde  
 
In aanwezigheid van E. Giroldi en T. Compeer. 
E. Giroldi geeft een toelichting. De selectiedag heeft recent plaatsgevonden bij UMsport. Er waren 

minder aanmeldingen dan voorgaande jaren, dit betreft een landelijke trend. Concreet waren er 
circa 830 portfolio’s ingediend, 150 minder dan vorig jaar. De exacte oorzaak hiervan is momenteel 
nog niet duidelijk. De selectieprocedure en -criteria voor het academisch jaar 2025-2026 zijn op 
hoofdlijnen identiek ten opzichte van het vorig jaar. Desgevraagd geeft E. Giroldi aan dat er 
aanpassingen zijn gemaakt aan de huiswerkopdracht in het kader van de nieuwe bachelor 
Geneeskunde. Ook bevestigt E. Giroldi dat de cijfers van VWO-5 worden meegenomen, omdat 
onderzoek heeft aangetoond dat deze een beter voorspellende waarde hebben voor studiesucces 

dan eindexamencijfers. Bovendien zijn de eindexamencijfers vaak nog niet beschikbaar op het 
moment van selectie. Wat betreft AI, geeft E. Giroldi desgevraagd aan, dat er inspanningen worden 
geleverd om bepaalde onderdelen ‘chatgpt-proof’ te maken, waarbij ook wordt overwogen om dit 
instrument juist te omarmen. 
Verder geeft E. Giroldi desgevraagd aan dat onderzoek heeft aangetoond dat selectie meer 
voordelen biedt dan loting, met onder andere minder studieuitval. Om diversiteit te bevorderen, 

wordt er bewust breed gekeken naar de verschillende persoonlijke vaardigheden van de 

kandidaten.  
 
Op grond van de voorliggende stukken en de in de raad gevoerde discussie stemt de raad in met 
de selectiecriteria en -procedure voor de bacheloropleiding Geneeskunde ten behoeve van het 
academisch jaar 2025-2026. 
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7 Selectiecriteria bachelor BioMedical Sciences academisch jaar 2025-2026 

-24.0460 – d.d. 02-04-24 – brief decaan met bijlage  
 

In aanwezigheid van S. Schreurs.  
 
S. Schreurs geeft een toelichting. De selectieprocedure en –criteria worden voorgelegd ter 
advisering terwijl op dit moment nog niet zeker is of deze in het academisch jaar 2025-2026 van 
toepassing zullen zijn. Op dit moment is het nog niet zeker of ook voor het academisch jaar 2025-
2026 een Numerus Fixus voor de bachelor BMS aan de orde is. Gezien de lage instroomcijfers 
2023/2024 en de voorlopige aanmeldingen 2024/2025 is voor het academisch jaar 2025/2026 het 
niet continueren van de Numerus Fixus een mogelijk scenario. Het Bestuur FHML verwacht dat 

hierover binnen enkele weken besluitvorming zal plaatsvinden. Gezien het besluitvormingsproces 
van de procedure en criteria voor het zomerreces in de Universiteitsraad dient te worden afgerond, 
kan hier niet op worden gewacht.  
Na 15 april aanstaande zal er meer duidelijkheid zijn over de definitieve aanmeldingen. Hoewel er 
in principe voldoende aanmeldingen waren, was er een eerste daling te zien in het aantal 
studenten dat zich ook aanmeldde voor Geneeskunde, gevolgd door een afname in aanmeldingen 
van studenten met deficiënties. Er is getracht om de eerste selectieronde laagdrempelig te maken, 

maar het bleek moeilijk om de kwalificaties van de studenten adequaat te testen, aangezien er 
geen betrouwbaar instrument voorhanden was. S. Schreurs legt desgevraagd uit dat aanvankelijk 
matching werd toegepast, maar hierdoor ontstaan zorgen over een mogelijke toename van meer 

dan 400 aanmeldingen, waardoor de kwaliteit van het onderwijs niet gegarandeerd kan worden. 
Tot slot verduidelijkt S. Schreurs dat (internationale) studenten niet verplicht zijn om hun 
deficiënties vóór de aanmeldingsdeadline op te lossen; dit dient pas in augustus van hetzelfde jaar 
te gebeuren. 

 
Op grond van de voorliggende stukken en de in de raad gevoerde discussie stemt de raad in met 
de selectiecriteria en -procedure voor de bacheloropleiding BioMedical Sciences ten behoeve van 
het academisch jaar 2025-2026, wanneer deze ook daadwerkelijk van toepassing zullen zijn. 
 
8 Nagekomen agendapunten 

Er zijn geen nagekomen agendapunten. 
 
9 Rondvraag 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de openbare rondvraag. 
 
Kim Luijten 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 


